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Motion on
“Promoting the use of English in Hong Kong”

Hon Mrs Selina CHOW LIANG Shuk-yee has given notice to move
the attached motion on “Promoting the use of English in Hong Kong” at the
Council meeting of 22 January 2003.  The President has directed that “it be
printed in the terms in which it was handed in” on the Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.



Motion on “Promoting the use of English in Hong Kong”
to be moved by Hon Mrs Selina CHOW LIANG Shuk-yee

at the Legislative Council meeting
on Wednesday, 22 January 2003

Wording of the Motion

“That, as English is one of the two official languages in Hong Kong under the
Basic Law, and in order to strengthen Hong Kong’s position as Asia’s world city,
this Council urges the Government to adopt measures to promote the use of
English with a view to maintaining its importance and improving its standard in
Hong Kong.”

(譯文 )

2003年年年年 1月月月月 22日日日日 (星期三星期三星期三星期三 )
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

周梁淑怡議員就周梁淑怡議員就周梁淑怡議員就周梁淑怡議員就 “推廣在香港使用英語推廣在香港使用英語推廣在香港使用英語推廣在香港使用英語 ”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“鑒於英文是《基本法》所訂香港兩種正式語文之一，以及為鞏固
香港作為亞洲國際都會的地位，本會促請政府採取各項措施，推

廣在香港使用英語，以維持英語在香港的重要性及提高本港的英

語水平。 ”


